
ZAPISNIK 

s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline, održane 29. siječnja 2019. godine, u 

Gradskoj vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

Berulec Stjepan,  Bičak – Dananić Vesna,  Bistrički Darko, Ćurko Filip, Fučkan Zoran, Gjurašin 

Miroslav, Gregurić Ina, Jokić Karmela, Kralj Marija, Kamenarić – Filipović Štefica, Lazarin 

Franjo, Pecak Željko, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado 

ODSUTNI: 

Potočki Krešimir – ispr. 
 
OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Zamjenici gradonačelnika: Ines Pavković Hrupec i Mario Dukarić 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-
pravne i ostale poslove 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša 
Ivan Dananić – direktor „Zelinskih Komunalija“ d.o.o. 
Saša Sever – direktor „Zelina-plina“ d.o.o. 
Vijećnici Skupštine Zagrebačke županije:  Bastalec Dalibor, Perko Nikolina 
Vjekoslav Stanić - Načelnik Policijske postaje 
Ivica Mačković - Zapovjednik Vatrogasne zajednice  
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Darko Bistrički  pozdravio je sve nazočne, te prije 
početka sjednice dao riječ predsjedniku Mandatne komisije gosp. Vladimiru Severu koji je  
izvijestio Gradsko vijeće o novonastalim promjenama u sastavu Gradskog vijeća. 
 
Franjo Lazarin, izabrani kandidat s kandidacijske liste HRVATSKE DEMOKRATSKE ZAJEDNICE, 
HRVATSKE SOCIJALNO - LIBERALNE STRANKE, HRVATSKE STRANKE UMIROVLJENIKA, dana 
24.12.2018. godine dostavio je obavijest predsjedniku Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana 
Zeline o prestanku mirovanja mandata iz osobnih razloga. Nastavak obnašanja dužnosti člana 
Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline počinje s danom 01.01.2019. godine. 

 
Dalibor Bastalec, izabrani kandidat s kandidacijske liste BANDIĆ MILAN 365 – STRANKA RADA 
I SOLIDARNOSTI, podnio je dana 04.01.2019. godine pisani zahtjev predsjedniku Gradskog 
vijeća Grada Svetog Ivana Zeline za mirovanje mandata člana Gradskog vijeća Grada Svetog 
Ivana Zeline, iz osobnih razloga.  
Politička stranka BANDIĆ MILAN 365 – STRANKA RADA I SOLIDARNOSTI dopisom, koji je 
zaprimljen u Gradu Svetom Ivanu Zelini dana 04.01.2019. godine., odredila je da gosp. Dalibora 
Bastalec u Gradskom vijeću Grada Svetog Ivana Zeline zamjenjuje gđa. Karmela Jokić. 

 
Cjelovito Izvješće Mandatne komisije nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni 

dio.  
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Predsjednik Gradskog vijeća izgovorio je prisegu koja glasi: 

“Prisežem svojom čašću, da ću dužnost vijećnika obavljati savjesno i odgovorno i da ću 

štititi ustavni poredak Republike Hrvatske te se zauzimati za svekoliki probitak Grada Svetog 

Ivana Zeline i Republike Hrvatske.” 

Poslije izgovorene prisege  poimenično je prozvao nazočne vijećnike Karmelu Jokić i 

Franju Lazarina koji su riječju „prisežem“ položili istu, a nakon toga je i  vlastoručno potpisali. 

 

 
Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da je sjednici nazočan dovoljan broj članova 
Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka te uz dostavljeni dnevni red 
kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu predložio i dodatnu točku 
15. Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Sveti Ivan Zelinu.  
 

Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je 
usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I    R E D: 
 

1. Izvješće Mandatne komisije  
2. Usvajanje  zapisnika s  10.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
3. A) Izvješće o stanju i kretanju sigurnosnih pokazatelja i rada Policijske postaje Sv. Ivan    

Zelina u  2018.g. 
B) Izvješće Vatrogasne zajednice Grada Sv. Ivana Zeline za 2018. g. 

4. Aktualni sat 
5. Donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima na području Grada Svetog Ivana Zeline 
6. Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi Grada Svetog Ivana Zeline 
7. Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu Grada Svetog Ivana Zeline 
8. Donošenje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za osnivanje prava građenja na     

nekretnini u vlasništvu Grada Svetog Ivana Zeline 
9. Donošenje Odluke o poništenju Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja zone   

gospodarske namjene (I,K) Obrež Zelinski  
10. Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu 

i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 
11. Donošenje Zaključka o priznanju prava vlasništva 
12. Donošenje Zaključka o imenovanju Povjerenstva za dodjelu prostora organizacijama 

civilnog društva 
13. Donošenje Zaključka o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Sv. Ivana 

Zeline 
14. Donošenje Zaključka o prijedlogu razrješenja mrtvozornice 
15. Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Sveti Ivan Zelinu 
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Točka 2. 
Usvajanje  zapisnika s  10.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi i Gradsko vijeće je uz 
15 glasova „za i 1 „uzdržanim“ usvojilo Zapisnik s 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog 
Ivana Zeline . 
 

Točka 3. 
A) Izvješće o stanju i kretanju sigurnosnih pokazatelja i rada Policijske postaje Sv. Ivan Zelina 

u 2018.g. 
 
Načelnik Vjekoslav Stanić s aspekta kretanja kriminaliteta stanje je ocijenio stabilnim.  
Došlo je do bitnog pada kaznenih djela u 2018 godini u odnosu na 2017. godinu. Zabilježen je 
pad broja izvršenja kaznenih djela maloljetnika i djece i prekršaja iz Zakona o zaštiti od nasilja 
u obitelji. 
Aktivnosti će i dalje biti usmjerene na preventivno djelovanje i suzbijanje kaznenih djela krađa, 
te kaznenih djela i prekršaja iz domene sigurnosti cestovnog prometa, a posebna će se 
pozornost posvetiti problemu maloljetničke delikvencije. 
 
 
B) Izvješće Vatrogasne zajednice Grada Sv. Ivana Zeline za 2018. g. 

 

Zapovjednik Ivica Mačković vijećnicima je iznio stanje požarnih, tehničkih i ostalih intervencija. 

U 2018. godini zabilježen je pad od 70% vatrogasnih intervencija u odnosu na 2017. godinu, 

dok su tehničke intervencije ostale na razini 2017. godine.  

2018. godinu ocijenio je prosječnom.  

 

O izvješćima Policijske postaje i Vatrogasne zajednice se ne glasuje, vijećnici su ih primili na 

znanje. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio je načelniku Policijske postaje i zapovjedniku Vatrogasne 

zajednice na izvješćima i dolasku, nakon čega su isti napustili sjednicu. 

 
 

Točka 4. 
Aktualni sat 

 
1. Vesna Bičak – Dananić:  

 
Moje pitanje upućujem gradonačelniku, radi se o Bocakovoj ulici;  pretprošle godine 
napravljene su stepenice, što je jako dobro došlo, s obzirom da svi znamo da puno djece od 
Čegca , pa i od Biškupca ide tim pravcem u školu i da koriste te stepenice. Problem je da 
nitko ne ide skroz po nogostupu, i po pješačkom prijelazu pa na stepenice, nego masa djece 
i odraslih ide preko parkirališta prelazi cestu, a tamo nema nikakvog znaka niti ležećih 
policajaca koji su bili do prije dvije godine, a masa auta poslije zavoja jako nabije brzinu. 
Moje pitanje glasi, da li je moguće ikako utjecati da se ti  ležeći policajci ponovno postave 
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na isto mjesto na kojem su bili kako bi se usporio promet i kako ne bi došlo do neke nezgode? 
Čudo da do sad već nije bilo nekih problema. 
 
Drugo pitanje je isto vezano uz promet, radi se o prometnom znaku  u Hrastju u smjeru 
Varaždina, poslije skretanja za Polonje je ograničenje brzine 80. Mještani Hrastja su jako 
nezadovoljni time i moje pitanje glasi: da li Grad ikako može utjecati  da se makne taj znak, 
da se smanji brzina u tom dijelu obzirom da tamo djeca i svi moraju tamo prolaziti po cesti 
jer je nogostup u jako lošem stanju? 
 
Hrvoje Košćec: 
Što se tiče prvog pitanja za Bocakovu, trenutno je u izradi projektna dokumentacija rješenja 
ulaza na parkiralište i tzv. spoja na Vinogradsku, kad ishodimo dozvolu promijeniti će se mjesto 
ulaska na parkiralište i nakon toga ćemo postaviti ležeće policajce, na približno istom mjestu 
gdje su bili i do sada kako bi zapravo štitili ulaz na parkiralište.  
 
Što se tiče Hrastja, obzirom da se radi o državnoj cesti, ne mogu odgovoriti u ovom trenutku, 
kontaktirati ćemo Hrvatske ceste i tražiti da se ta brzina smanji. Pretpostavljam da su Hrvatske 
ceste radile neki elaborat prema kojem su postavljali znakove, ne znam da li to iziskuje neke 
izmjene elaborata, ali vjerujem da ćemo do idućeg vijeća imati konkretan odgovor. 
 
Vesna Bičak Dananić:   
Bilo je slučajeva da su mještani sami traktorom čupali znak, najnovija je informacija da je znak 
ponovno postavljen.  
 
Hrvoje Košćec: 
Da, ophodnja cesta održava ceste i vraća znakove koji su po nekom elaboratu tamo bili 
postavljeni. Apelirati ćemo da se ta brzina smanji.  
   

 
2. Franjo Lazarin: 
Prije dvije godine sam slučajno bio involviran u jednu aktivnost koja se odnosila na 
projektiranje ceste prema Zelingradu, pa me zanima u kojoj fazi je taj projekt danas, da li je 
projekt izrađen, da li je pokrenuta procedura ishođenja lokacijske dozvole, pa čak i 
građevinske dozvole, na kraju krajeva, ako je to sve odrađeno da li su pokrenute aktivnosti 
oko sufinanciranja tog projekta  iz europskog fonda ili nekog fonda ministarstva. 

 
Hrvoje Košćec: 
Projekt je izrađen u sklopu projekta „Zelingrad“. To je bio dio projekta izrade projektne 
dokumentacije rekonstrukcije Zelingrada koji uključuje pristupnu cestu. U ovom trenutku još 
nije podnesen zahtjev za izdavanje dozvole. Trebalo je napraviti neka geodetska usklađivanja 
što se tiče same ceste obzirom da ta cesta nije bila u potpunosti ucrtana pa se paralelno radilo 
i ucrtavanje ceste sukladno Zakonu o cestama. Ta će se cesta prijaviti zajedno sa projektom 
Zelingrada  obzirom da čini jednu cjelinu. 
 
Franjo Lazarin: 
Vi se samo malo požurite sa aktivnostima, jer ne znam koliko ćemo još dugo moći povlačiti 
novce za takve aktivnosti, kao što je zaštita spomenika. 
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Hrvoje Košćec: 
Činjenica je da je dokumentacija pripremljena. 
Ovom prilikom pozivam Vas na Noć muzeja, gdje će između ostalog biti i prezentacija projekta 
Zelingrad, moći ćete  postavljati pitanja o samom projektu i naravno cilj je prijaviti se na prvi 
slijedeći natječaj  za financiranje rekonstrukcije. Imamo i suglasnost konzervatora što je nekad 
i najveći problem, ali evo, ne možemo mi utjecati kad će država ili neki fond raspisati neki 
natječaj, mi smo za to spremni.  
 
Pod ovom točkom više nije bilo pitanja.  
 

Točka 5. 
Donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima na području Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Izvjestitelj pod ovom točkom bila je Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je ovom prijedlogu, te ga podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o komunalnim djelatnostima na području Grada Svetog Ivana Zeline 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 6. 
Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Izvjestitelj pod ovom točkom bila je Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je ovom prijedlogu, te ga podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Stjepan Berulec: 
Podržavam dio koji se odnosi na vatrogasce, to je bio naš prijedlog, ali bih molio da se donese 
konkretno koji su to članovi, jer ako idemo na operativne članove dogoditi će se da u nekom 
malom DVD-u netko ima više intervencija nego u Zelini njih 30. Naš je prijedlog bio da 
zapovjednici iz Blaževdola, Zeline i vatrogasne zajednice naprave popis koliko je to članova, jer 
mislim da je nelogično da se oslobodi 30 ljudi, treba osloboditi onaj broj ljudi koji imaju najviše 
intervencija, pa ako takvih ljudi ima u Kominu, ili Paukovcu, to ne može biti 15 ili 20 osoba u 
tim malim društvima ili u Zelini 30, jer to nije objektivno. Nije stvar u tome da ja sada spašavam 
proračun, nego je stvar u tome da mi ovome koji ima malo damo poticaja da se uključi na više 
intervencija pa da se ovi dečki oslobode, da ne idu baš na svaku i da na neki način nagradimo 
ove dečke koji idu na najveći broj intervencija. Evo, to je bio moj prijedlog i razmišljanje u 
startu na Vijeću kada se donosio Proračun. Meni je drago da ste prihvatili naš prijedlog, mislim 
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da su to ti ljudi zaslužili, samo bih volio da to bude transparentno da znamo koliko je taj čovjek 
imao intervencija. Tu je predsjednik zajednice, ja imam puno povjerenje u njega, da se napravi  
neki način na koji će se to valorizirati, da se napravi način na koji će se to obračunati, i kome 
će se to dodijeliti. Jer ako ćemo ići šakom i kapom nećemo napraviti neku veliku stvar. Moja 
pobuda je i bila da nagradimo one koji su tu najčešće, koji odu i po noći i po danu, koji uvijek 
odu na intervencije, da im na neki način Grad prizna da su svojim postupcima zavrijedili 
oslobađanje.  
 
 
Zoran Fučkan: 
Na tragu svega što je vijećnik Berulec rekao, zauzeli smo i stajalište. Po pismenom prijedlogu 
Zapovjedništva to neće biti svi operativni vatrogasci,  naveli smo i neke uvjete; da svake dvije 
godine produžuju valjanost, da su osposobljeni, uz sudjelovanje na vatrogasnim 
intervencijama. Vatrogasna zajednica odnosno stožer zapovjedništva će odrediti koji su to 
ljudi,  po kriteriju da li broj intervencija, naravno da to neće biti svi vatrogasci iz ova dva DVDa, 
nego će biti birani po broju intervencija i po ostalim zaslugama. I svake godine novi. 
  
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Zanima me na koji način će se nagraditi oni vatrogasci, ako kuća ne glasi na njih i oni nisu 
obveznici plaćanja komunalne naknade? Naime, oni su mladi članovi domaćinstva koje glasi 
na oca ili nekog drugog.  
 
Hrvoje Košćec: 
U prijedlogu piše da se oslobađaju obveznici ili članovi zajedničkog kućanstva kojima je 
utvrđena obaveza plaćanja komunalne naknade. Dakle, osloboditi će se kućanstvo, ako dokaže 
da mu je prebivalište na toj adresi. Ovaj tekst je upravo na prijedlog vatrogasne zajednice, jer 
su članovi uglavnom mlađi i nisu vlasnici nekretnina pa je radi njih dodana ta klauzula.   
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo 
 

Odluku o komunalnoj naknadi Grada Svetog Ivana Zeline 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
  

Točka 7. 
Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Izvjestitelj pod ovom točkom bila je Anita Findri Ratkajec. 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je ovom prijedlogu, te ga podržao. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o komunalnom doprinosu Grada Svetog Ivana Zeline 
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Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 8. 
Donošenje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za osnivanje prava građenja na 

nekretnini u vlasništvu Grada Svetog Ivana Zeline 
 
Izvjestitelj po ovom točkom bio je Dragutin Mahnet. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Franjo Lazarin: 
Gledajući materijale  nisam vidio nikakvu skicu da se jasnije vidi o kojoj se lokaciji radi, pa je to 
malo teže iz opisa zaključiti, mislim da je to previd u pripremi materijala. Trebalo je staviti širu 
i detaljniju skicu da se točno zna. Ako se to odnosi na prostor predviđenog Aquaparka, da li to 
pospješuje ili čak usporava  realizaciju tog projekta koji bi trebao biti krucijalni projekt za 
Zelinu?  
 
Hrvoje Košćec: 
Točno je navedena katastarska čestica, vidljiva je na Geoportalu, ako se sjećate idejnog 
rješenja kad smo donosili Prostorni plan sportsko rekreacijske zone , radi se o zoni koja je 
predviđena za auto kamp, znači lijevi dio moto kros staze prema brdu Prodanec. To nije 
zemljište na kojem se planira gradnja Aquaparka, ni na koji način te dvije stvari nisu jedna 
drugoj prepreka ni ograničenje, dapače smještajni kapacitet samo pospješuje buduće 
korištenje Aquaparka.  
Ispričavam se ako nije dovoljno jasno, katastarska čestica je upisana.  
 
Franjo Lazarin: 
Trebalo je grafički prikazati. 
 
19,40 – Izlazi Vlado Žigrović 
  
Prijedlog je Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o raspisivanju javnog natječaja za osnivanje prava građenja na 
nekretnini u vlasništvu Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 9. 
Donošenje Odluke o poništenju Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja zone 

gospodarske namjene (I,K) Obrež Zelinski 
 
Izvjestitelj pod ovom točkom bila je Anita Findri Ratkajec. 
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Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o poništenju Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja zone gospodarske 
namjene (I,K) Obrež Zelinski 

 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 10. 
Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 
 
Izvjestitelj pod ovom točkom bio je Dragutin Mahnet. 
 
Odbor za financije i proračun raspravljao  je o ovoj materiji te je podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Hrvoje Košćec: 
Ovaj porez mogao se odrediti u iznosu od minimalno 150 do maksimalno 1500 kuna.  Obzirom 
da inače imamo manjak smještajnih kapaciteta odlučili smo da se ide s minimalnim 
prijedlogom. Po statističkim podacima, 2010 – 2012. godine imali smo 44 kreveta danas 
zahvaljujući privatnim iznajmljivačima koji svoje kuće za odmora pretvaraju u odmorišta, 
raspolažemo sa 77 kreveta, to je sve sitno i razbacano po cijelom području Zeline tako da bilo 
kakav veći iznos bi samo bio  demotivirajući. Želja nam je da potičemo ljude na razvoj 
kontinentalnog turizma. 
 
19,43 – ulazi Vlado Žigrović 
 
Željko Pecak: 
Bilo bi interesantno da se netko iz Zeline javi za ovaj autokamp, tako da novac ostane ovdje. 
 
Stjepan Berulec: 
Vama je to danas smiješno ali neki koji se u to razumiju su dali povlastice onima koji su na 
njihovom terenu osnivali firme. I zato je Sv. Nedelja otišla gore a mi se danas iz toga smijemo. 
Moj Vlado, ti o tome nisi baš puno znao pa nisi nikoga u industrijsku zonu doveo. To je jedna 
stvar. 
Druga stvar, kad je Trudbenik opet pobral na način kak je pobral onda smo se veselili „došel 
nam bu Konzum“. Onda sva sredstva koja su ostvarena kao profit su otišla u Zagreb jer je 
Konzum registriran u Zagrebu. To su neke stvari koje bi ljudi morali znati, onda se ne bi baš iz 
toga previše smijali. Žalosno je da sve firme danas u Zelini funkcioniraju, a više poreza plate 
drugdje nego u Zelini. 
Veselili smo se kad je Trudbenik propal , 450 ljudi je otišlo na cestu i nitko nije stvaral od toga 
problem. Kad Imota propadne ode iz 200 na  cestu i cijela Hrvatska s njima ima brigu. 
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Kad je 1991. u Zelini nestalo 1000 radnih mjesta, od Dimičke, Zelinke , Trudbenika i ostalih 
firmi koje su otišle k vragu, onda nam je to sve bilo normalno. 
 
Franjo Lazarin: 
Samo mali ispravak; nije baš sve nestalo  1991., bio je to malo duži proces i nemojte baš sve 
svoditi na 1991. Trudbenik je postojao i poslije 1991. i Dimička je postojala poslije 1991. , 
trajalo je još par godina, to je bio proces koji se zove  tranzicija i nemojte sve svoditi na 1991.  
 
Stjepan Berulec: 
Franjo ti si bio jako mlad dečko prije 30 godina i kak je Trudbenik otišel, ne znaš. Ako ja 
progovorim bilo bi vrlo, vrlo …. 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj 
jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 

Točka 11. 
Donošenje Zaključka o priznanju prava vlasništva 

 
Obrazloženje je podnijela Branka Hođa. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo 

 
Z A K L J U Č A K 

o priznanju prava vlasništva 
 

I. 
Priznaje se pravo vlasništva Općine Bedenica na sljedećim nekretninama: 
 
- kčbr. 1799/1, sajmište, (neplodno) površine 1439 m2 (400 čhv) 
- kčbr. 1799/9, oranica, Čret, površine 1003 m2 (279 čhv) 
- kčbr. 1804, pašnjak, Čret, površine 1435 m2 (399 čhv) 
- kčbr. 1805, pašnjak, Čret, površine 5104 m2 (1419 čhv), 

 
sve upisane u zk. ul. br. 1725 k. o. Bedenica, 

 
             te se dopušta upis toga prava u zemljišnim knjigama. 
 

II. 
Ovlašćuje se gradonačelnik za davanje Izjave o priznanju predmetnog prava vlasništva. 

 
III. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
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Točka 12. 
Donošenje Zaključka o imenovanju Povjerenstva za dodjelu prostora organizacijama 

civilnog društva 
 

Obrazloženje je podnio Dragutin Mahnet. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo 

 
Z A K L J U Č A K  

 
I. 

Imenuje se Povjerenstvo za dodjelu prostora organizacijama civilnog društva u sastavu: 
 

1. Dragutin Mahnet, za predsjednika 
2. Branka Hođa, za članicu 
3. Anita Findri Ratkajec, za članicu 
4. Vladimir Sever, za člana 
5. Ivica Sambol, za člana 

 
II. 

Stupanjem na snagu ovog Zaključka prestaje važiti Zaključak  imenovanju Povjerenstva za 
dodjelu prostora organizacijama civilnog društva od 14.07.2014. godine („Zelinske novine“, br. 
7/14). 

 
III. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 
 

Točka 13. 
Donošenje Zaključka o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Sv. Ivana Zeline 
 
Obrazloženje je podnio Dragutin Mahnet. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo 

 
 

Z A K L J U Č A K 
o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja  

Grada Sv. Ivana Zeline 
 

I. 
U Odbor za dodjelu nagrada i priznanja Grada Sv. Ivana Zeline biraju se: 
 
1. Darko Bistrički, za predsjednika 
2. Vesna Bičak – Dananić, za članicu 
3. Miroslav Gjurašin, za člana 
4. Hrvoje Košćec, za člana  
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5. Gordana Munjaković, za članicu 
6. Mirjana Nemčić, za članicu 
7. Dubravko Sušec, za člana 
 

II. 
Stupanjem na snagu ovog Zaključka prestaje važiti Zaključak o izboru Odbora za dodjelu 

nagrada i priznanja Grada Sv. Ivana Zeline od 14.07.2014. godine („Zelinske novine“, br. 7/14). 
 

III. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

 
 

Točka 14. 
Donošenje Zaključka o prijedlogu razrješenja mrtvozornice 

 
Obrazloženje je podnijela Branka Hođa. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je 
donijelo 

 
Z A K L J U Č A K  

o prijedlogu razrješenja mrtvozornice 
 

I. 
Predlaže se Županijskoj skupštini Zagrebačke županije razrješenje mrtvozornice za područje 

Grada Svetog Ivana Zeline Helene Pancirov, dr. med. 
 
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 

Točka 15. 
Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Sveti Ivan Zelinu 
 
Izvjestitelj pod ovom točkom bila je Anita Findri Ratkajec. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je  
 
 
 

Odluku o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 
Republike Hrvatske za Grad Sveti Ivan Zelinu 
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Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
Sjednica je završila s radom u 19,57 sati. 
 
 

ZAPISNIČAR: 
 
 

Sabrina Mužar  - Hrnčić 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 
Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 

 
   
 

 


